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       ПИТАНЕ   
 

от ДОБРОМИР ДРАЕВ 
Общински съветник към Общински съвет 
Шумен  

 

 
 

  

ОТНОСНО:  ПОДДРЪЖКА НА ЗЕЛЕНИ ПЛОЩИ  

 

 

УВАЖАЕМИ Г-Н ХРИСТОВ,  

Като член на ПК ЕСС получих сигнал от граждани, живеещи на улиците “Цар Освободител”, “Хан 

Аспарух” и “Цар Иван Александър”, в който се посочва, че в района на кръстовището до трафопоста има 

зелена площ, което е реновирана по проект на Община Шумен и от този момент нататък не е поддържана 

от съответното общинско предприятие. При направения от мен оглед констатирах следното: 

1. В района на трафопоста има поникнали растения от вида Обикновен гингер (Onopordum 

acanthium), наричан още магарешки трън/бодил, на места с височина над 2 метра. 

2. В района на блоковете “Цар Освободител” №7, №3 и №1 зелените площи не са 

поддържани и навсякъде има растителност от същия вид (Обикновен гингер (Onopordum 

acanthium)).  

3. Направени са опити от живущи в единия от блоковете да се изчисти терена, но видимо те 

не са успели поради липса на подходящи инструменти и умения.  

4. Видима липса на тревна площ, макар че по проекта бяха засети тревни площи.  

 

  В тази връзка и на основание чл. 33 (1) т.4 от ЗМСМА, отговорете на  следните 

 

 

ВЪПРОСИ: 

1. Кога ще бъде изчистен теренът и ще бъде ли обновен по първоначално замисления начин, 

както е заложено в проекта? 



2. Като се има предвид, че тази година има много ниско ниво на валежи, кога ще започне 

нормална поддръжка на зелените площи в града?  

 

3. Колко ще струва допълнителната обработка на терените, описани по-горе в текста? 

 

За контакти: 

гр. Шумен 

тел. 0878528430 

e-mail: d.draev@gmail.com  

       С УВАЖЕНИЕ: 

ДОБРОМИР ДРАЕВ 

Общински съветник  

към Общински съвет Шумен    
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